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Tabor PD Nova Gorica v Logu pod Mangrtom 

planinski tabor, ki ga je organiziralo PD 
Bohor iz Senovega prav tako v Logu pod 
Mangrtom. Navdušeni so se vrnili domov 
z obljubo, da take tabore organizirajo v 
bodoče tudi sami. Takoj naslednje leto so 
že imeli svoj prvi tabor, letos pa je bil 
postavljen že četrti, ki se ga je udeležilo 
kar 70 mladfh planincev v starosti od 
6 do 17 let. 
Tabor smo organizirali od 1. do 12. julija. 
Vseh 12 dni, ki so jih mladi planinci pre
živeli v taboru, je potekalo zelo prijetno 
in dinamično kljub slabemu vremenu. Pla
nirali so več tur na bližnje vrhove in sicer 
na Mangrt, Jerebico, Svinjak, Rombon.• Od 
vsega tega je bil možen le pohod na Man
grtsko sedlo, Kotovo sedlo, do Možnice. 
Na snežišču pod Jalovcem v dolini Korit
nice so uspeli Imeti enodnevno planinsko 
šolo. V preostalem prostem času pa so 
bila predavanja in športne Igre. 
Kljub slabemu vremenu je tabor uspel, 
dosegel je svoj namen. Navajali so se na 
večjo samostojnost, iznajdljivost, vzdržlji
vost, na disciplino. Pri planinstvu ni naj
večji problem v fizični vzdržljivosti , ampak 
v psihični pripravljenosti. Prav ta pa se 
utrjuje v takih taborih. 

Metka Zalar 

X. ZBOROVANJE SLOVENSKIH JAMARJEV, 
IDRIJA 

V sredini letošnjega Junija Je bilo v Idriji 
zborovanje slovenskih jamarjev, že deseto 
po vrsti. To pot Je bilo zborovanje zdru-

ženo s proslavo 20-letnice delovanja ja
marskega kluba v Idriji in z občnim zbo
rom Jamarske zveze Slovenije. Na pred
večer zborovanja je bila proslava obletnice 
JK Idrija. 
Osrednji del zborovanja je bil to pot po
svečen tehničnim problemom jamarstva. 
Poleg razgovora o organizaciji in vodstvu 
jamarske enote (v Jamarski zvezi so zdru
žena tako društva kot jamarski klubi) so 
se zvrstili prikazi nekaterih novosti iz Ja
marske tehnike, ki se je precej približala 
alpinistični vrvni tehniki, seveda pa pri 
tem ne zanemarja večkratnega zavarova
nja. Ta prikaz je popoldne popestrila tudi 
praktična demonstracija teh novosti In 
tehnike. Jamarji so se pri avtobusni po
staji vzpenjali in spuščali po vrveh In po 
škarpi, kar je v deževnem vremenu vzbu
dilo precejšnje zanimanje javnosti. 
Razgovarjali smo se tudi o dolžnostih ja
marjev v zvezi z varstvom okolja in pra
vicah v zvezi z borbo proti onesnaževanju 
jam in krasa. 
Posebno poglavje so zavzeli razgovori In 
debate v zvezi z pomenom Jamarstva, ja
marske tehnike, jamarjev In jam v kon
ceptu SLO in v primeru izjemnih razmer. 
K besedi so se oglasili tudi zastopniki 
teritorialne obrambe, ki so vse doslej z 
zanimanjem spremljali to jubilejno mani
festacijo. 
Popoldne 17. Junija so se zbrali delegati 
Jamarskih društev in klubov, ki so usta
novitelji Jamarske zveze, na občni zbor -



skupščino. Dokaj burna je bila debata okoli 
nekaterih problemov organizacije. Raz
pravljal i smo o č lanarini , ki pa jo je večina 
delegatov odklonila. Ali ta društva morda 
mislijo, da je organizacija, kot je Jamar
ska zveza, sploh nepotrebna? Nadalje smo 
razpravljali o kontroliranem minerskem 
delu v jamah, da bi se v bodoče izognili 
nesrečam, ki smo jo nedavno doživeli. 
Seveda pa bi morali v ta namen izobraziti 
kadre, kar bo treba storiti v soglasju z 
ustreznim upravnim organom. 
Dosedanjim 20 društvom in klubom, ki so 
ustanovila Jamarsko zvezo Slovenije, se 
je pridružilo še 7 enot. Jamarska zveza 
tako s svojimi člani pokriva domala ves 
slovenski kras na Primorskem, Notranj
skem, Dolenjskem in štajerskem, kjer je 

prav tako najti zanimiva in pomembna 
kraška območja. 
Jamarska zveza že 19 let izdaja revijo 
•Naše jame•, ki se je povzpela med vo
di !ne v svetovnem meri lu in nas dostojno 
predstavlja v svetu. V zameno zanjo do
biva knjižnica JZS skoraj vso svetovno 
speleološko literaturo. 
Na občnem zboru smo zaslužnim in pri
zadevnim članom in društvom podelili 
častne značke in priznanja. Nestorju idrij
skega jamarstva Srečku Logarju pa Je Ja
marski klub v Idriji podelil častno plaketo. 
Po občnem zboru se Je konstituiral upravni 
odbor JZS. izvršni odbor bo z malenkostni
mi spremembami enak kot Je bil doslej. 
še eno mandatno dobo ga bo vodil prof. 
dr. Boris Sket. 

D. N. 

ALP I N ISTI Č N E NOVIC E 

VODNIŠKI POKLIC V ALPAH 
SE PRILAGAJA MNOžlCNEMU TURIZMU 

V Nemčiji, na primer - Je 207 poklicnih 
vodnikov. Pred kratkim je poklic »priznala• 
država. Dnevno tarifo so povišali na 150 
DM, doslej Je od leta 1974 veljala tarifa 
120 DM. V tarifi je zajeta tudi oskrba. Vod
niki si prizadevajo, da bi bi li zaposleni v 
vseh letnih časih, postali naj bi nekakšni 
•vodniki za prosti čas•, vodniki za dopust, 
kajti, tako pravi jo, za plezalne ture pete 
in šeste stopnje ni nobenega povpraševa
nja. Tako je tudi izjavil Max Keck, drugi 
predsednik zveze nemških gorskih smu
čarskih vodnikov. 

T. O. 

S SMUCMI PO SENTINELLE ROUGE 

Prvenstveni spust po Sentinelle Rouge se 
dostojno uvršča v •ekstremno smučanje•, 
ki ima vedno več pristašev. Sentinelle 
Rouge je prevozil J. Bassat 17. jun. 1977. 
Z Mt. Blanca de Courmayeur sta po gre
benu Peuterey in po Brenvi s col de Peu
terey smučala Anselme Baud in Patrick 
Vallen~ant 31. maja 1977. 

T. O. 

NOVA SMER V MT. BLANCU 

Severovzhodni bok Grand Pilier d'Angle 
so v prvenstveni smeri zmogli trije Bel
gijci: D. Caise, C. Gradmont, E. Mounting 
20.-21. julija 1977. Smer poteka med 
slovaško smerjo in smerjo Cecchinel-Nor-

nine. 23. Julija 1977 sta Jo ponovila R. 
Fowler in P. Thomas, 23. julija pa P. Ha
pala in D. Husicka. 
Po Brenvi sta se s smučmi prva spusti la 
Jean Marc Boivin in Patrick Gabarou 29. 
maja 1977. Po severni strani Aiguille Blan
obe sta se isti dan s smučmi spustila A. 
Baud in P. Vallengant. 

T. O. 
JAPONCI IN POUAKI V HECKMAIROVI 
SMERI V EIGERJU 

Josef Nyka, dolgoletni glavni urednik 
ugledne poljske alpinistične revije • Tater
nik•, nam je poslal popravek k informaciji 
v »Alpinismusu• 1978/6. Japonci so morali 
vstopiti v Eigerjevo severno steno 28. 
febr. 1978 (ne 1. marca), ker so v noči na 
1. marec bivakirali pod Rote Fiuh. Poljaki 
Andrzej Czok, Walenty Fiut, Janusz Sko
rek in Jean Wolf so zadnjič bivakirali di
rektno pod grebenom Mittellegi in prišli 
na vrh 5. marca ob 8.30 zjutraj, ne zvečer. 
Pri današnji ledni tehniki se sledovi komaj 
poznajo oz. jih sploh ni, navzočnost drugih 
navez v steni pa je vsekakor pomembna. 

T. O. 

SEDMA STOPNJA V KAISERJU? 

Reinhard Pickl in Werner Schari sta 10. 
Junija 1977 prišla iz dolomitske plezarije 
v steber Fleischbanka. Imela sta namen, 
da preplezata markantno poč v centralni 
steni stebra. že l. 1971 se je tu preskušal 
Helmut Kiene. Leta 1971 Je poskušal tudi 
Scharl, vendar na drugem mestu. Pickl in 660 


